

國立中興大學生命科學系研究生畢業論文口試申請單

National Chung Hsing University Department of Life Sciences Graduate Thesis Defense Application Form

擬於 113 學年度第一學期申請畢業論文口試者，請於 113 年 10 月 4 日前，填妥基本資料並經指導教授同意簽名後，繳交申請單至系辦公室提出申請，以進行畢業資格審查作業。

For those planning to apply for the thesis defense in 1st semester of the 2024 academic year, please **complete the basic information** and **obtain your advisor's signature of approval** before submitting the application form to the department office by October 4, 2024, in order to proceed with the graduation qualification review process.

◎畢業論文口試申請截止日期：114 年 01 月 06 日

◎Thesis Defense Application Deadline: January 6, 2025

◎畢業論文口試舉行截止日期：114 年 01 月 31 日

◎Thesis Defense Deadline: January 31, 2025

【※論文口試申請日期，需早於論文口試舉行日期 25 天以上。】

【※The thesis defense application date must be at least 25 days prior to the thesis defense date】

◎辦理離校手續截止日期：114 年 02 月 14 日

◎Deadline for Completing the School Leaving Procedures: February 14, 2025

※詳細請參閱生命科學系研究生畢業論文口試及辦理離校注意事項

※For details, please refer to the Guidelines for the Thesis Defense and School Leaving Procedures for Graduate Students of the Department of Life Sciences.



擬於 113 學年度第一學期申請畢業論文口試 申請單

Thesis Defense Application Form for the 1st Semester of the 2024 Academic Year

基本資料 Basic Information

學號 Student ID	
姓名 Name	
聯絡手機 Contact Mobile Number	
電子信箱 Email (論文比對 Turnitin 系統設定帳號用) (Originality Check: Turnitin account setup)	

指導教授同意簽名：

Signature of the advising professor

日期： 年 月 日

Date: yyyy/mm/dd